
 

ESCWA Marks World Water Day 
 
As is customary since 1993, the United Nations celebrated World Water Day on 22 March. In 
Lebanon, ESCWA marked the day through a seminar held at the UN House in Beirut under the 
theme: “Water for Cities: Responding to the Urban Challenge.” Lebanese Minister of Water and 
Energy Gebran Bassil gave patronage to the event, which was co-organized by the Association 
of the Friends of Ibrahim Abdel Al (AFIAL) and the German Federal Institute for Geosciences 
and Natural Resources (BGR). 
 
The seminar opened with statements from Minister Bassil, represented by his Advisor Abdo 
Tayyar, the German Ambassador to Lebanon Birgitta Siefker-Eberle, ESCWA Executive 
Secretary Rima Khalaf, represented by her Deputy Anhar Higazi, and AFIAL President Nasser 
Nasrallah. Speakers placed special emphasis on the repercussions of urban development over 
water resources in Lebanon and around the world. 
 
Minister Bassil’s statement summed up the status of the country's water sector and the challenges 
it faces. According to him, challenges include “the increasing demand for water, given the 
population growth and its unequal distribution between rural and urban areas; industrial and 
economic development (gross demand for water will reach 1.802 million cubic meters in 2035, 
compared to 1.473 million cubic meters this year for example); limited water resources available 
naturally; pollution and climate change; wastewater” and others. Bassil focused on the 
construction boom in urban areas of Lebanon, which represents an added burden on water 
resources. He laid out a number of solutions, such as the comprehensive strategy for drinking 
water, wastewater and irrigation that the Ministry developed. The most notable points of this 
strategy are groundwater extraction, rehabilitation of existing structures and networks and the 
replacement of old ones, as well as continuing wastewater collection and treatment projects. 
  
In her statement, the German envoy said “efforts to stop pollution of the environment, in 
particular the water, will only bear fruit if the central and local government, farmers, commerce, 
and industry and, most importantly, ordinary citizens, pull together based on a broad social 
consensus for environmental protection and its benefits.” She added that such consensus still has 
to be established in Lebanon. Elaborating on her country’s support for Lebanon in this field, 
Siefker-Eberle noted that after the United States, Germany is the second largest donor to the 
water sector in the Middle East and North Africa region. In Lebanon, the German technical 
expertise is provided by BGR, whose work includes the bilateral project “Protection of the Jeita 
Spring.” The BGR-Jeita project will establish the first groundwater protection zone in Lebanon.  

Higazi read the statement of UN Secretary-General Ban Ki-moon, in which he considered that 
“the theme of this year’s observance of World Water Day -- “Water for Cities” -- highlights 
some of the main challenges of this increasingly urban future. Urbanization brings opportunities 
for more efficient water management and improved access to drinking water and sanitation. At 
the same time, problems are often magnified in cities, and are currently outpacing our ability to 
devise solutions.”  



Higazi also delivered ESCWA statement, which pointed out that the ESCWA region is 
undergoing the largest, unprecedented wave of urban growth in its history. Today, over half of 
the population in this region lives in cities, a proportion that is projected to reach two-thirds by 
2040. This fast growth poses a big challenge with the growing demand on infrastructure services, 
namely supplying water in the right quality and quantity. According to Higazi, this imposes “the 
need for additional, non-traditional resources through desalination methods, especially in the 
Gulf area, added to the unplanned expansions that create slums requiring additional services that 
surpass development plans. Weak infrastructure in some countries adds pressure on water supply 
networks, treatment and discharge, especially on sewage discharge. This leads to deterioration in 
the quality of groundwater and leaves negative impact on people and the environment.” 
 
The president of AFIAL also sounded the alarm, warning that Lebanon's water balance is heading 
towards disproportion, for needs exceed available water sources, be it springs or renewable 
groundwater. On the use of water resources in the country, Nasrallah said “the state of drinking water, 
and water for industrial and home use in all Lebanese cities and villages, is unsound. Citizens needs in 
water are not met through concerned water authorities, since most buildings and industrial institutions 
rely on groundwater, while along the coast, groundwater is unsafe, with high doses of lime and salinity 
that exceed public safety criteria. Such water also damages home equipments and building pipes.” 
This calls for “an integrated plan for Lebanon’s water capacities, the provision of all consumption 
needs, and the protection of this water from pollution,” AFIAL chief said. 
 
Participants included senior Arab officials and experts involved in water issues, in addition to  
members of the Arab and foreign diplomatic corps in Lebanon. The seminar featured a panel 
discussion entitled “Understanding the Urban Water Supply and Water Resource Protection 
Challenge” and a stakeholder forum entitled “Your Water Supply and You - What Can You Do?,” in 
addition to the first screening of the documentary “Beirut Waters: A Water Supply and Resource 
Protection Story.”  

  
 الإسكوا تحتفل باليوم العالمي للمياه

  
بهذا اليوم الإسكوا احتفلت وفي لبنان، . مارس/آذار 22في  العالمي للمياهباليوم  1993كعادتها منذ عام الأمم المتحدة تحتفل 

ة وزيـر  برعايفي بيت الأمم المتحدة في بيروت، ، عقدت "استجابة للتحدي العمراني: المياه للمدن"عبر ندوة حملت عنوان 
الطاقة والمياه جبران باسيل وبالتعاون مع جمعية أصدقاء إبراهيم عبد العال والمعهد الاتحـادي الألمـاني لعلـوم الأرض    

  .والموارد الطبيعية
  

 بريجيـت  لبنان لدى ألمانيا سفيرةمن الوزير باسيل، ألقاها نيابة عنه مستشاره عبدو طيار، وتخلل افتتاح الندوة كلمات لكل 
 عبد إبراهيم أصدقاء جمعية ورئيس حجازي، أنهارنائبتها الأمينة التنفيذية للإسكوا ريما خلف، ألقتها و ابيرل، -سيكفر ماريا
وتوقف المتكلمون عند أثر التوسع المدني والتحضر على الموارد المائية في لبنان بشكل خاص، وفي  .نصراالله ناصر ،العال

  . كل أرجاء العالم
  

في لبنان والمصاعب التي يواجهها، فاعتبرت أن بعض هذه التحـديات هـي    باسيل وضع قطاع المياهالوزير لخصت كلمة 
الطلب المتزايد على المياه نظراً لتزايد أعداد السكان وتوزيعها غير المتكافئ بين الريف والمدن، ونظراً للتطور الصـناعي  "

 ـتر مكعبمليون م 1.802مثلا  2035سيصبح حجم الطلب الإجمالي على المياه في عام (والاقتصادي   1.473، مقارنة بـ
؛ ومحدودية مصادر المياه المتوفرة طبيعيا وقلة المصادر الأخرى؛ والتلوث والتغير المنـاخي؛  )في عامنا الحالي تر مكعبم

سـي فـي   وركّز الوزير في الكلمة على الطفرة العمرانية التي يشهدها لبنان، وبشكل أسا. وغيرها" ومياه الصرف الصحي
كما عرضت الكلمة لعدد مـن الحلـول لهـذه المعضـلة، ومنهـا      . المدن، مما يضيف عبئاً إضافيا على المصادر المائية



الإستراتيجية الشاملة لقطاع مياه الشفة والصرف الصحي والري التي وضعتها الوزارة، والتي من أبـرز نقاطهـا تنظـيم    
القديم منها واستكمال مشاريع تجميع ومعالجة ميـاه   واستبدالات الموجودة استخراج المياه الجوفية وتأهيل المنشآت والشبك

  . الصرف الصحي
  

الجهود المبذولة لوقف تلوث البيئة، ولا سيما تلوث المياه، تحتاج إلى توافق "وفي كلمتها للمناسبة، قالت السفيرة الألمانية إن 
ة المركزيـة والمحليـة والمـزارعين وقطاعـات التجـارة      والتفاف حول موضوع حماية البيئة من قبل السلطات الحكومي

ثم توسعت في . وأضافت السفيرة أن هذا التوافق غير موجود في لبنان إلى الآن". والصناعة، وبالأخص المواطنين العاديين
في القطاع المـائي   شرحها للدعم الألماني للبنان في هذا المجال، مشيرة إلى أن ألمانيا هي أكبر متبرع بعد الولايات المتحدة

المعهد الاتحادي الألماني لعلوم الأرض وفي لبنان، تقدم ألمانيا الدعم الفني عبر .  في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا
وضمن هذا المشروع، ستقام أول محمية للمياه الجوفية فـي  ". حماية مياه نبع جعيتا"، الذي تضم مشاريعه والموارد الطبيعية

  .  لبنان
  
 هـذا  العالمي المياه بيوم الاحتفال موضوع"أن  كلمة الأمين العام للأمم المتحدة بان كي مون، الذي اعتبر حجازيأنهار قد ألقت و

 الحضرية الحياة إلى التحول في الآخذ المستقبل هذا أمام الرئيسية التحديات بعض على الضوء يلقي - “للمدن المياه توفير” - العام
 وفي. الصحي والصرف الشرب مياه على الحصول فرص وتحسين المياه إدارة كفاءة لزيادة فرصاً يحمل والتحضر.  متزايد بشكل
  . "الحلول استنباط على قدرتنا تفوق حالياً وباتت ضخمة، أبعاداً المدن في المشاكل تتخذ ما كثيراً نفسه، الوقت

 
اً متسارعاً وغير مسبوق للمناطق الحضرية، حيث وصـل  نمو حالياًهد تش المنطقة ثم ألقت أنهار حجازي كلمة الإسكوا، فقالت إن 

ويعتبر هـذا   .2040الثلثين في عام  إلى هذه النسبةتزايد  ، ومن المتوقعن المنطقةسكا نصف مجموعالسكان في المدن إلى تعداد 
توفير الموارد تلك المرتبطة باصةً خ ،ساسيةالأ البنية خدمات، نظراً لما يصاحبه من اضطراد الطلب على تحدياً كبيراًالنمو السريع 

ظهور الحاجة إلى موارد إضافية غير تقليدية بالاعتماد " ، وفقا لأنهار حجازي،ويترتب على ذلك .بالكمية والنوعية المناسبة المائية
خطط يؤدي إلى ظهـور  على تقنيات تحلية المياه خاصة في منطقة الخليج، فضلاً عما يترافق مع النمو الحضري من توسع غير م

كما يمكن أن يؤدي ضعف البنية التحتية الملائمة فـي  . مناطق عشوائية تتطلب خدمات إضافية خارج إطار خطط التنمية المعتمدة
خاصة ما يتعلق بمياه الصرف الصـحي، وجميعهـا    ،بعض الدول إلى عبء على شبكات المياه وأساليب معالجتها والتخلص منها

  ."ر نوعية المياه في الخزانات الجوفية وإلى آثار سلبية على سلامة الإنسان والبيئةأمور تؤدي إلى تدهو
  

الميزان المائي اللبناني بدأ يتجـه نحـو   "ناقوس الخطر، إذ قال إن  من جهته، دقّ رئيس جمعية عبد العال ناصر نصرا الله
إلى  وتطرق نصر االله". بيع ومياه جوفية متجددةالخلل لجهة ازدياد الحاجات عن المتوفر من المياه في كل مصادرها من ينا

واقع مياه الشرب والاستعمال المنزلي والصناعي في جميـع المـدن والبلـدات    "استعمال الموارد المائية في لبنان، فقال إن 
يـاه  وجميع المواطنين يعانون من عدم تأمين حاجاتهم من المياه عن طريـق مؤسسـات الم  ... والقرى اللبنانية غير سليم 

علماً بأن المياه الجوفية على طول الشريط  ،المعنية، حيث أن معظم الأبنية والمؤسسات الصناعية تعتمد على الآبار الجوفية
الضـرر   تلحقوملوحتها زائدة عن المعايير المقبولة لحماية السلامة العامة، كما أنها  سالساحلي غير سليمة ومشبعة بالتكل

خطة متكاملة تتناول قـدرات  "وجود  ،جمعيةالرئيس ل وفقا ،هذا يستدعيو ".زلية ومواسير الأبنيةالبالغ بكل التجهيزات المن
  ". لبنان المائية وكيفية تأمين جميع حاجات الاستهلاك وطريقة حماية هذه المياه من التلوث والتعديات

  
ن بشؤون المياه، وحشد من الدبلوماسـيين  شارك في الندوة مجموعة من كبار المسؤولين والخبراء من الدول العربية المعنيي

التحديات التي تواجه تأمين إمداد المياه للمدن وحماية المـوارد المائيـة    نحلقتيوناقش المشاركون ضمن . العرب والأجانب
ايـة  وثائقي حول تأمين إمداد الميـاه وحم  كما عرض في اللقاء فيلم. في تأمين إمداد المياه في المدنودور الجهات المعنية 

   .الموارد المائية في مدينة بيروت
 


